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OR verslag van dinsdag 18 maart 2025. 
 

Lezing en goedkeuring van het OR-verslag van 18 feb. 2024. 
Het OR-verslag van18 feb. 2025 is gelezen en goedgekeurd.  
Daarnaast wordt ook het opleidingsplan van 2025, zoals toegelicht tijdens de OR van februari, goedgekeurd.  
 

Toelichting productievooruitzichten april, mei, juni 2025. 
Het aantal te produceren verkoopseenheden is gedaald van 207 miljoen in het budget naar 203 miljoen. 
Per IPT vertaalt zich dat naar de volgende cijfers:  
-OSD blijft op hetzelfde elan verder gaan en kent een lichte stijging door inkomende transfers. 
-SPE moet 200.000 stuks minder verpakken, 1,4 miljoen ipv 1,6 miljoen. Belangrijkste oorzaak is het Asmanex 
volume. 
-LOC kent een terugval van 3 miljoen stuks (2 miljoen op Nasonex en 1 miljoen op Siroop). De daling op 
Nasonex komt vooral door minder vraag naar Nasonex in China. De vraag naar zalven en cremes blijft stabiel en 
het volume drops en lotions kent een lichte stijging. 
-STER heeft nog een prognose van 30,2 miljoen tegenover 35 miljoen dat eerst gepland was. Omwille van de 
stockbuild voor een eventuele shutdown in 2026 is het mogelijk dat het budget wordt opgetrokken naar 32 
miljoen.  Of en wanneer er een shutdown komt, is nog niet beslist. 
 

Toelichting samenwerking met Entiris. 
Er werd contact opgenomen met het maatwerkbedrijf Entiris om 4 tot 5 personen met 1 begeleider te werk te 
stellen in Hulshout. Zij zullen instaan voor het uitpakken en in HUMs steken van nasonex componenten. Dit 
komt er als actie naar aanleiding van de resultaten van de Organon survey in het magazijn. Entiris komt 2 dagen 
testdraaien, indien dit goed loopt zal er een overeenkomst gesloten worden om 1 dag per week met de dagshift 
van 8u tot 16u te komen werken. De werkzaamheden zullen plaatsvinden in hal 4.  De workload in Hulshout is 
verhoogd omwille van de stijging van de Nasonex, dit initiatief zal de werkdruk voor Hulshout verminderen. Het 
is wel de bedoeling dat WHS HH ook nog ompakactiviteiten blijft uitvoeren tijdens de andere weekdagen. 
 

Toelichting shutdown Steriele 2026. 
Of en wanneer de shutdown van steriele zal plaatsvinden is nog niet beslist. WN.afv. vraagt om een duidelijke 
communicatie naar de werknemers toe. De beslissing of de shutdown er komt wordt bepaald door het volume 
dat er gemaakt zal moeten worden en het financiële plaatje. Het is een afweging tussen de kosten en de baten. 
Van zodra er meer nieuws is, zal hierover gecommuniceerd worden.  

Toelichting Artemis Project. 

Zoals reeds toegelicht in de ondernemingsraad van februari voert Organon momenteel een evaluatie uit om 
verbeterde manieren van werken en operationele modellen te identificeren. Op dit moment worden voorstellen 
finaal uitgewerkt. We verwachten tegen eind maart de eerste resultaten te kennen.   
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Varia: 
-Bedrijfswagens  
Global heeft beslist dat Traxall vanaf 1 april vervangen wordt door Fleets International Enterprises. Zij 
worden dus het eerste contactpunt voor alle vragen rond de bedrijfswagen. Vanaf 1 april zullen er 
enkel nog volledig elektrische wagens besteld kunnen worden. Er worden bovendien voortaan offertes 
gevraagd aan 3 verschillende leasingmaatschappijen, de voordeligste krijgt het contract. De huidige en 
de nieuwe contracten hebben vanaf nu een looptijd van 60 maanden ipv 48 maanden. 
- Loonkloofrapport  2023-2024 (zie bijlage) 
In het loonkloofrapport wordt  een onderscheid gemaakt op niveau van functiecategorie,  anciënniteit 
en opleiding 
De analyse wordt gemaakt aan de hand van alle bezoldigingen waar RSZ op betaald wordt en 
bezoldigingen (onkostenvergoeding, maaltijdcheque’s, anciënniteit, opleidingen) waar geen RSZ op 
betaald wordt. Er zijn geen grote verschillen in het loon van de mannen en de vrouwen. 
- WN.afv. vraagt of Organon Foodsavers zou willen sponsoren. Dit is een bedrijf dat voedsel 
overschotten gaat ophalen en herverdeelt aan mensen die het nodig hebben. WG.afv. gaat dit 
bekijken. 
- WN.afv. vraagt of er al iets uit de bus gekomen is ivm aangepaste werkcentra voor oudere mensen en 
mensen die een medisch attest hebben voor aangepast werk. WG.afv. is volop alles in kaart aan het 
brengen. Van zodra deze oefening rond is, zal er worden teruggekoppeld.  
- WN.afv. vraagt of er terug een rondgang kan georganiseerd worden voor werknemers die op pensioen 
zijn. WG.afv. gaat dit bekijken. 
- De afspraken rond het cascade verlof zijn nog niet rond. Hier wordt verder aan gewerkt.  
- WN.afv. bedankt WG.afv. voor de deelname aan de dag van de éclair om het kinderkankerfonds te 
steunen. 

 

Volgende ondernemingsraad zal doorgaan op dinsdag 15 april 2025 om 09u30.                                      

                                                                                         ACV  

 

 


